
Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

25.12.2013.

  

  

Razgovor vođen sa direktorom firme gospodinom Kerimom Fejzićem.
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

Razgovor vodio tenički sekretar Udruženja poslodavaca BPK Goražde Adnan Bukva.

  

Adnan Bukva:

  

1) Recite nam kakva je trenutna situacija u firmi „ Zlatna nit“ d.o.o. Goražde i inače u
industriji tekstila i kako ste zadovoljni sa poslovanjem u 2013.godini?

  

  

Kerim Fejzić:

  

Sa trenutnom situacijom u našoj firmi možemo biti zadovoljni s obzirom na cjelokupnu političku i
ekonomsku situaciju koja vlada u našem bližem i daljnjem okruženju. Očekujemo da ćemo
2013.godinu završiti sa pozitivnim uspjehom.Trenutno zapošljavamo 140 radnika i cijelu godinu
su svi uposleni bili zadovoljni.Samim tim što smo raspisali  konkurs za novih 10 šivača znači da
imamo dovoljno posla. Želio bi da kažem da mi neradimo lon poslove već da je naša totalna
proizvodnja i da se proizvedeni proizvodi realizuju u vlastitim trgovinskim objektima širom BiH.U
ovom trenutku naša korporacija ima 70 objekata u Federaciji BiH, od Bihaća,
Srednjo-bosanskog kantona i drugih krajeva FBiH, od čega „Zlatna nit“ ima 18 proizvodnih i
prodajnih objekata, „Mitex“ ima 40, dok „ Granoff“ posjeduje 15 objekata.

  

      Firma „Granof“ otvara 1.januara 2014.godine jedan veliki objekat u Vogošći.  

  

U Republici srskoj zastupljeni smo preko firme „ Sakoms“ koja ima 20 objekata širom Republike
srpske.
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

Najveći problem u industriji tekstila je nelojalna konkurencija zbog uvoza robe sa istočnog
tržišta ( Kina).

  

  

Adnan Bukva:

  

2) Koliko nameti na privredu koji su najveći u Evropi ( visoke stope poreza, doprinosa,
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

parafiskalni nameti i dr.) loše utiče na Vaše poslovanje? 

  

  

Kerim Fejzić:

  

  

Kao što se zna porezi i doprinosi su dosta visoki ,poskupljuju cijenu rada i prodajne vrijednosti
robe,tako da je veoma teško da ravnopravno konkurišemo našom robom na tržištu,posebno sa
proizvodima sa istočnog tržišta (Kina) jer mnoga roba uđe bez plaćanja carina i poreza a znamo
da u tim državama cijena rada i kvalitet veoma niski ali mnogi se odlučuju za kupovinu te robe
radi niskog standarda stanovništva.
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

  Adnan Bukva:    3)Koji bi bili Vaši prijedlozi za poboljšanje stanja u tekstilnoj industriji, kojem bi svizajednički mogli doprinjeti?    Kerim Fejzić:  Potrebno je smanjiti poreze i doprinose koko bi naši proizvodi bili konkurentni  na vanjskom iunutrašnjem tržištu. Treba uvesti veće carine na uvezenu robu a domaće proizvođačestimulisati da izvoze robu van BiH tako što bi država isplaćivala stimulacije za izvezenu robu itako bi bili konkurentni na stranom tržištu kao što mnoge države rade stimulišući svojeproizvođače tako da su nam velika konkurencija.  
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

  Adnan Bukva:    4) Jeste li zadovoljni sa radom Udruženja poslodavaca BPK Goražde, uslugama kojepruža prema privrednim subjektima, posebno članovima i na kojim poljima bi po Vašemmišljenju Udruženje poslodavaca trebalo jače djelovati da doprinese napretku Vaše firmei općenito stanja u privredi na području BPK Goražde?       Kerim Fejzić:    Zadovoljni smo radom Udruženja poslodavaca BPK Goražde posebno konstantniminformisanjem putem maila o svim bitnim dešavanjima počevši od Javnih poziva, dostavljanjemzakona koji tiču poslodavaca, kao i svim drugim poslovnim informacijama. Smatram da biUdruženje poslodavaca trebalo i dalje raditi na rasterećenju privrede a koliko imam informacijuove godine je Udruženje uspjelo smanjiti naknadu za općekorisne funkcije šuma sa 0,07% na0,05% te neke tarife administrativni taksi po Kantonalnom zakonu o administrativnim taksama,što je za svaku pohvalu.  Udruženje poslodavaca bi možda moglo pomoći našoj kompaniji da svoje proizvode plasiramovan BiH.  
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

  Na kraju intervjua direktor Kerim Fejzić se zahvalio Udruženju poslodavaca BPK Goražde naupriličenoj posjeti te obećao da će podržati rad Udruženja poslodavaca u skladu samogućnostima firme, jer samo jako Udruženje može raditi u interesu poslodavaca sa područjaBPK Goražde.  
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi „Zlatna nit“ d.o.o. Goražde

  Tehnićki sekretar: Adnan Bukva
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